
1 

 

Město Nový Jičín 

Zápis č.10/2019  

ze schůze Osadního výboru Kojetín, konaného dne 4.10.2019 v 19 hod.,  

budova bývalé restaurace 

___________________________________________________________________
___ 

 
Celkový počet jmenovaných členů OV: 13 

Jmenný seznam členů výboru: MUDr. J. Syrovátka, Mgr. D. Váhala, A. Štěpánková, L. Holub, Ing. I. 

Míček, J. Holub, S. Holub, Ing. L. Zrníková, A. David, J. Holubová, A. Gajdošík DiS., Ing. L. Zrník, S. 

Hrachovec 

Přítomní členové MUDr. J. Syrovátka, Mgr. D. Váhala, A. Štěpánková, L. Holub, Ing. I. Míček, J. 

Holub, S. Holub, Ing. L. Zrníková, A. David, A. Gajdošík DiS., Ing. L. Zrník,  

 dle presenční listiny 

Nepřítomní členové omluvení:, S. Hrachovec, J. Holubová 

Nepřítomni členové neomluvení: --- 

Hosté: --- 

Při zahájení schůze bylo přítomno 11 členů z celkového počtu 13 členů výboru. 

Výbor je usnášeníschopný. 

 

Schválení programu schůze výboru: 

K jednání:  

1. Reakce města na požadavky a dotazy 

2. Kontejnerová stání 

3. Sportovní a kulturní akce do konce roku 2019 

4. Diskuse 

Hlasování: Výbor schvaluje navržený program jednání. 

Pro: 11 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo/nebylo přijato. 

1. Reakce města na požadavky a dotazy 
- K požadavku na provedení ořezu keřů - město požaduje označit místa určená 

k ořezu – bude dopřesněno s p. Sudolským 

- Vymleté krajnice podél domu č.p.22 a směr Pikrit. mandlovce – bude svolána 

schůzka na místě samém s p. Horákovou 
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- Upozornění zanesení koryta (příkop) bezejmenného přítoku Kojetínského potoka 

podél pozemku parc.č.72 a komunikace parc.č.622/1 k.ú.Kojetín u St.Jičína – bude 

upřesněno na místě samém p. Horákové 

- Podél oplocení p. Baly byla provedena v předchozím týdnu oprava žlabovek. Na 

úpravu průjezdného profilu se dle sdělení zástupců města zpracovává PD. 

- Opakovaný podnět ke špatnému stavu komunikace směr Straník - výtluky apod. 

s žádostí o  zahrnutí do oprav živice – bylo předáno p. Horákovou TSM NJ. 

2. Kontejnerová stání 

Po opětovném zhodnocení vhodných ploch pro umístění OV znovu požaduje využití plochy 

obecního pozemku v blízkosti pod Hasičskou zbrojnicí. Využitelná plocha bude odpovídat 

umístění nádob určených pro tříděný odpad.  

Pro kontejnery kompostovatelných odpadů (hnědé) bylo dohodnuto hledat dílčí umístění na 

území místní části. Využívání nádob v této sezoně již končí, nové umístění bude potřeba 

projednat s obyvateli, kteří tyto kontejnery užívají. Bližší umístění bude OV upřesněno. 

 

Kontejnery na třídění odpadu jsou nyní umístěny dočasně u bývalého obchodu. Po ukončení 

zvláštního užívání plochy veř. prostranství u hosp. budovy na pozemku parc.č. st.19/2 OV 

trvá na navrácení kontejnerů zpět na původní stanoviště, dokud nebude dořešena a 

připravena plocha u HZ. 

Dnešní umístění není vhodné z hlediska nedořešení zimní údržby, nevhodného úhlu nájezdu 

vozidel pro vyvážení, na manipulační ploše u objektu, kde se chystají stavební úpravy, která 

je potřebná pro obsluhu objektu. Zejména kontejnery na kompost. odpad zasahují do 

komunikace, kde brání ve výhledu. Umístění je nestabilní, ve svahu, kde hrozí překlopení 

nebo sjetí do průjezdného profilu komunikace.  

Hlasování: OV trvá na zpětné přemístění kontejnerů od bývalé restaurace na 

zpevněnou plochu u hosp. budovy p.č.st.19/2 (na jejich předchozí stanoviště) a 

požaduje zřídit trvalé umístění pod objektem bývalé hasičské zbrojnice p.č.st.56 

Pro: 11 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo/nebylo přijato.  

3. Sportovní a kulturní akce do konce roku 2019  

Byly upřesněny termíny :  

Dne 26.1.02019 od 14:00 hod Drakiáda – u křížku, po skončení drakiády setkání 

zúčastněných v kultur. místnosti.  
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Bruslení – S. Holub zjistí volné termíny, vhodný termín např. 30.11. bude upřesněno a zaslán 

požadavek na objednávku 

Divadélko - vhodný termín ověřit - např.7.12., podle akt. situace s rekonstrukcí soc. zařízení 

místo konání kultur. místnost, nebo Svinec. Bude předem upřesněno. 

Vánoční trojboj ping-pong – fotbal - kulečník dne 27.12.2019 za předpokladu ukončení 

stavebních prací. 

4. Diskuse 

- Dle zprávy Ing. Simony Holčákové z odboru školství, kultury a sportu je snahou města 

zajistit opravu kříže u silnice na Jičinu, který se naklání a hrozí jeho poškození, případné 

ohrožení dopravy na pozemní komunikaci. Záměrem je dočasné umístění rozebraných částí 

na vhodném místě. OV a představitelé sportovního klubu souhlasí s dočasným umístěním 

do prostoru garáže hasičské zbrojnice, pokud bude prostor přístupný pro přepravující 

techniku. 

- Osvětlení BUS zastávky Čerťák – jsou hlášeny výpadky ve funkci, baterie zřejmě nemá 

dost. kapacitu, pokud osvětlení svítí večer, kolem 21 hod již zhasíná. Vhodné období funkce 

je odpoledne do 19,30 hod, ráno od 5,30 – 7,30 hod. Pokud se nejedná o vadu zařízení, 

navrhujeme pokus o časový spínač, popř. kabelová přípojka NN. 

Body ponechané k dalšímu jednán z předchozích zápisů:  

- Podnět občanů - žádost o doplnění zrcadla u křižovatky ze směru Svinec - na Jičinu, kde 

není dobrá viditelnost (bod 2.2. zápisu č.4) - byla doručena odpověď p.Horákové, která 

nabízí alternativní řešení, bude dojasněno na místním šetření  

- Navrhováno osazení svodidel podél krajnice přilehlé k vodnímu toku. – podle odpovědi 

p.Horákové je navrženo k předání na ORI. Postup bude vyjasněn osobně s p.Horákovou. 

Další schůze výboru se uskuteční dne 1.11.2019 v 19 hod, v prostorách bývalé restaurace. 
 
 
V Kojetíně dne:  4.10.2019 
 
 
Zapsal: Ing. L. Zrníková Podpis: ……………………….. 
 
 
 
………………………………….……………   
Ing. L. Zrník, předseda OV 


